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Zápisnica č. 6/2023  

zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet 
 

 

 

Dátum konania zasadnutia komisie: 29.11.2023 

Čas začatia zasadnutia komisie:  18:30 hod. 

Miesto konania zasadnutia komisie: zasadacia miestnosť Obecného úradu Pernek 

 

Zasadnutie komisie zvolal:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zasadnutie komisie vedie:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zapisovateľ:    Ivan Kahanec 

Overovateľ:    Mgr. Jozef Smolinský 

 

Prítomní členovia komisie: 

1. Ivan Kahanec – predseda komisie 

2. Mgr. Jozef Smolinský 

3. Mgr. Marián Beliansky 

4. JUDr. Katarína Gombárová  - od 19:36 hod. 

 

Neprítomný člen komisie:  

5. Mgr. Milan Vanga – ospravedlnený 

 

Prítomní pozvaní hostia: 

Anna Žáčková – ekonómka  

Ing. Martin Ledník – starosta obce Pernek 

Ďalší prítomní:  
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Zuzana Pallová 

Lukáš Chadalík 

 

Komisia je uznášaniaschopná, pretože sú prítomní 3 z piatich členov komisie a od 19:36 sú 

prítomní 4 z piatich členov. 

 

Návrh programu zasadnutia komisie: 

1. Plán zasadnutí komisie v roku 2024 

2. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie 

3. Vývoj príjmov obce z miestnych daní v roku 2023  

4. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn  

5. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

6. Rozpočet obce Pernek pre rok 2024 

7. Zvoz odpadov v roku 2024 a cena plomb 

8. Rôzne 

 

Hlasovanie o schválení návrhu programu zasadnutia komisie: 

ZA:  3 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Beliansky) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

1. Plán zasadnutí komisie v roku 2024 

 

Finančná komisia zasadá pravidelne 12 dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Zhodla 

sa, že v tom bude pokračovať aj v roku 2024. Navrhované zasadnutia OZ a FK pre rok 2024 sú: 

 

Zasadnutie OZ            -> Zasadnutie FK 

Pondelok 26.02.2024  -> Streda 14.02.2024 

Pondelok 29.04.2024  -> Streda 17.04.2024 

Pondelok 24.06.2024  -> Streda 12.06.2024 

Pondelok 09.09.2024  -> Streda 28.08.2024 

Pondelok 28.10.2024  -> Streda 16.10.2024 

Pondelok 09.12.2024  -> Streda 20.11.2024 

 

Zasadnutia FK budú 12 dní pred týmito dátumami okrem posledného. Z dôvodu prerokovania 

rozpočtu na rok 2025 bude FK zasadať 17 dní vopred. 
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Uznesenie FK č. 19/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet sa uzniesla na nasledujúcich dátumoch rokovaní komisie pre 

rok 2024: 14.02.2024, 17.04.2024, 12.06.2024, 28.08.2024, 16.10.2024, 20.11.2024. 

 

ZA:  3 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Beliansky) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

JUDr. Katarína Gombárová v čase hlasovania ešte nebola na zasadnutí. 

 

 

2. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie 

Aktuálny vývoj príjmov z podielových daní zodpovedá očakávaniam finančnej komisie. 

Nárast príjmov pre rok 2023 oproti roku 2022 by mal byť na úrovni +10%. Tento nárast 

nepokrýva ani infláciu, ktorá sa očakáva pre rok 2023. 

 

3. Vývoj príjmov obce z miestnych daní v roku 2023 
 

Kontrolórka obce p. Vlčková vykonáva v rámci svojho plánu kontrolu pohľadávok na dani 

z nehnuteľnosti, iných daní a poplatkov. Výsledok kontroly preberie FK hneď, ako bude 

k dispozícii. 

Komisia prerokovala aj výber poplatkov za odpady. Aktualizácia VZN o odpadoch, ktorú bude 

schvaľovať OZ na najbližšom zasadnutí, zmení spôsob úhrad tak, že bude povinnosť pre 

občanov zakúpiť si 8 plomb jednorazovo. Starosta bude môcť udeliť výnimku na nákup plomb 

na splátky. Minimálny počet plomb/splátka bude 2 ks. 

Starosta informoval o využívaní zberného dvora. Vo večerných hodinách ho navštevuje 

minimum ľudí až nikto. Medzi 15:00-16:00 nie je dvor navštevovaný, podobne aj v niektorých 

iných podvečerných časoch. Aktuálne prevádzkové hodiny zberného dvora sú podľa starostu 

dostatočné. To potvrdili aj členovia FK.  

 

4. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn 

 

Komisia prerokovala aktuálne náklady na elektrickú energiu. Do 31. októbra 2023 boli náklady 

na elektrickú energiu vo výške 8600 eur za všetky odberné miesta (Verejné osvetlenie, obecný 

úrad, kultúrny dom, drevenica, telovýchovná jednota, dom smútku.) Najväčšou položkou je 

verejné osvetlenie: 4964 eur. Pre rok 2024 má obec rovnakého dodávateľa a ceny elektriny sú 

podľa spotových cien na trhu. Komisia očakáva, že nárast nákladov na elektrickú energiu bude 

mierny. Pomohlo tomu to, že v priebehu roka 2023 výrazne klesli spotové ceny. 

Od 1.1.2024 bude mať obec nového dodávateľa plynu a cena bude závisieť od vývoja ceny na 

trhu, tzv. spotová cena. Obstarávanie robila skupina cca 60 obcí, čo znižuje náklady, keďže sa 

nakupuje vo veľkom. Očakávame náklady budú napriek tomu +100% nakoľko aktuálne ceny 

na trhu s plynom sú zhruba 60 eur / MWh. 

 

5. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

 

Rekonštrukcia Hasičskej zbrojnice sa blíži do stavu, že bude možné uviesť budovu do 

predbežného užívania.  
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Po 18.10.2023 bola sfunkčnená garáž: 

Prebrúsenie betónu / vyspravenie chýb: svojpomocne + zariadenia na brúsenie/odsávanie 

sponzorsky. 

Pretmelenie spojov + natretie podlahy garáže v 2 vrstvách polyuretánovou 2-zložkovou 

farbou: svojpomocne + farba sponzorsky 2l dokúpené celkovo spotrebované 26l farby  

Osadenie a sprevádzkovanie radiátorov + ovládanie cez termostat: 4ks radiátorov 

sponzorsky v celkovej hodnote cca 560€. 

Osadenie hasiacich prístrojov: zakúpené cez dotáciu pre DHZO pre 2023. 

Osadenie umývadla: zakúpené ešte v roku 2022 

Dokončenie priečky nad schodmi na 2NP  

Komisia zobrala informáciu od Miroslava Bokesa a DHZ na vedomie. 

 

6. Rozpočet obce Pernek pre rok 2024 

 

Komisia prerokovala návrh rozpočtu pre rok 2024. Rozpočet pre rok 2024 je pripravovaný 

na základe skutočného čerpania rozpočtu v roku 2023. 

V prípade, že iné komisie budú mať návrhy na úpravy, odporúčame, aby zastupiteľstvu 

spresnili a vysvetlili svoje požiadavky na rozpočet. V prípade potreby je možné upraviť 

rozpočet aj v priebehu roka a na základe vývoja príjmov. 

Na príjmovej stránke sú aj v roku 2024 nové hrozby. Vláda napríklad schválila pomoc pri 

hypotékach vo výške do 1800 eur / rok pre daňovníka – prejaví sa to na príjmoch obcí 

z podielových daní, nakoľko toto opatrenie zníži daňovú povinnosť obyvateľov. Starosta 

informoval, že niektoré obce a mestá odložili schvaľovanie rozpočtu pre rok 2024 až na 

začiatok roka 2024 a začínajú v rozpočtovom provizóriu. 

Obec predniesla požiadavky na úpravy rozpočtu ešte pre rok 2023 na základe prijatých 

dotácií a potrieb školy. Bude potrebná úprava rozpočtu školy, nakoľko pôvodný rozpočet 

nezohľadňoval náklady na energie a odpad. 

 

Uznesenie FK č. 20/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča OZ schváliť navrhované zmeny rozpočtu pre rok 2023 

vrátane potrieb školy – navýšenie rozpočtu na energie a odpady školy o 5200 eur. 

 

ZA:  4 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Beliansky, JUDr. Gombárová) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

7. Zvoz odpadov v roku 2024 a cena plomb 

 

Obec vybrala na základe verejného obstarávania novú spoločnosť pre zvoz odpadov. Udialo 

sa tak z dôvodu, že pôvodná zmluva skončila. Najvýhodnejšiu cenu ponúkol obci Tekos 

Malacky (konkurenčné ponuky boli FCC a Kosit). Obec preto vybrala spoločnosť Tekos 

Malacky. Zmenou zákona na poslednú chvíľu bola oddialená mechanicko-biologická úprava 

odpadu od 1.1.2025, čo pre rok 2024 šetrí obyvateľom Perneku náklady na odvoz a likvidáciu 

odpadov. Vozidlá Tekosu sú vybavené váhami.  

Obec nesmie, v zmysle legislatívy, dotovať odvoz odpadu. Preto je potrebná úprava cien 

plomb. 
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Uznesenie FK č. 21/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča OZ schváliť zvýšenie ceny plomb za odpad 

nasledovne: 

 
 

ZA:  4 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Beliansky, JUDr. Gombárová) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

8. Rôzne 

• Webstránka obce 

Obec sa stretla s dodávateľom. Ten aktuálne pripravuje grafický návrh. Ten majú 

predložiť cca do 8.12.2023. 

• Aktuálny stav žiadostí o dotácie 

Envirofond – kanalizácia, technika, kompostéry – zatiaľ nie je rozhodnuté  

Envirofond – obec podala v novembri 2023 novú žiadosť na pokračovanie výstavby 

kanalizácie v obci – zatiaľ nie je rozhodnuté 

Dotácia „Migračná kríza“ – ide o dotáciu za utečencov z Ukrajiny vo výške 46.800 

eur. Obec predložila Záverečnú monitorovaciu správu, čím je projekt ukončený. 

• Návrh občanov na vyčlenenie rozpočtu v roku 2024 na vybudovanie mostíka 

Výška odhadovanej požadovanej sumy/rozpočtu: 6-7 tisíc eur 

Rozpočet je možné znížiť dobrovoľníckou činnosťou. 

FK odporúča obci, aby sa návrhom zaoberala stavebná komisia. Následne sa FK 

vyjadrí k rozpočtu a k možnostiam obecného rozpočtu. 

 

 
Zasadnutie komisie bolo skončené dňa 29.11.2023 o 21:24 hod. 

 

 

......................................................                                                       ..................................................... 

 Ivan Kahanec                                                                       Mgr. Jozef Smolinský 

                zapisovateľ                                                                                              overovateľ 

 

 

......................................................  

               Ivan Kahanec 

             predseda komisie  


